
PROTOKÓŁ NR  69/18

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 10 października 2018 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:30. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – Przewodniczący  komisji,

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna

4. Anna Klepacz

Nieobecni usprawiedliwieni: Artur Wrona

Nieobecni nieusprawiedliwieni:  Paweł Ciszewski

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Ewa Kucuk

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia - przyjęcie porządku obrad.

2. Omówienie  sposobu  weryfikacji  złożonych  deklaracji  dotyczących  opłat  za  odpady  komunalne  w

mieście.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1. Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  otworzył  posiedzenie  komisji  i  zapoznał

przybyłych z porządkiem obrad. Porządek został przyjęty jednogłośnie.

Ad 2. Zaproszona na posiedzenie pracownica U.M. Pani Ewa Kucuk przedstawiła aktualną sytuację

tzw.  gospodarki  śmieciowej.  Zbyt  duża  ilość  śmieci  jaka  przypada  na  jednego  mieszkańca  Kowar  z

przeliczenia jest zatrważająca. 

Według  radnych  brak  jest  dozoru  nad  gospodarką  odpadami.  Firma  Eko-Kowary  dostała  wykaz

nieruchomości w mieście i winna sprawdzić cykl wywozu odpadów.

Ad 3. W sprawach różnych dyskutowano o piśmie wspólnoty z ul. Wiejskiej 40, która to wspólnota

prosi o drogę „łącznik” z ul. Wiejskiej do budynku Wiejska 40. Wspólnota wywiązała się z narzuconego im

obowiązku  i  nieruchomość  została  podłączona  do  kolektora.  Ludzie  czekają  teraz  na  drogę,  którą  im

obiecano, projekt jest zrobiony.

Ad 4. Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski komisji:

1. Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje o przygotowanie i zmianę regulaminu dotyczącego gospodarki

odpadami.

2. Komisja wnioskuje o zwiększenie punktów monitujących (monitoring) i rozmieszczenie ich przy miejscach,

gdzie stoją pojemniki do selektywnej gospodarki odpadowej.



3. Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje o  zmobilizowanie Spółki KSWiK do czynności związanych z

zabezpieczeniem wody na osiedlu „Wichrowa Równia”. Mieszkający tam ludzie całe lato, i obecnie nie mogą

normalnie funkcjonować z powodu braku wody.

Protokolant:                                                                                                 Przewodniczący komisji:

 Zofia Ujma                                                                                                                 Krzysztof Gorczyca


